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CONSILIUL JUDEŢEAN DÂMBOVIŢA 

 

 

PROCES  VERBAL 

încheiat astăzi 28 februarie 2017, ora 1300 

în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Dâmboviţa 

 

 

          Lucrările ședinței sunt deschise şi conduse de domnul Alexandru Oprea – 

preşedinte al Consiliului Judeţean Dâmboviţa. 

Convocarea consilierilor judeţeni la această şedinţă s-a făcut prin Dispoziţia 

preşedintelui nr. 64/22.02.2017, mass-media şi telefonic. 

Şedinţa este constituită cu respectarea regulamentului, fiind prezenţi un număr 

de 32 din totalul de 35 consilieri judeţeni. 

          Vă informez că  la şedinţă participă din partea Instituţiei Prefectului, domnul 

prefect Antonel Jîjîie.  

          Înainte de a intra în ordinea de zi, în conformitate cu prevederile art.42, pct.5 

din Legea nr.215/2001 privind administraţia publică locală, supun spre aprobare 

procesul verbal al ședinței anterioare (11.02.2017) a Consiliului Județean Dâmboviţa. 

     Dacă sunt observaţii la procesul verbal? 

      Supun aprobării dumneavoastră procesul verbal. 

 Cine este pentru?        32    

 Cine este împotrivă?     0 

 Se abţine cineva?          0 

 În unanimitate de voturi procesul-verbal s-a aprobat. 

Faţă de ordinea de zi anunţată în presă am adăugat la punctul Diverse trei 

proiecte de hotărâre care au fost avizate de comisiile de specialitate: 

I. Proiect de hotărâre pentru aprobarea stării de viabilitate a drumurilor și 

podurilor județene, administrate de Consiliul Județean Dâmbovița la data de 

31.12.2016. 

II. Proiect de hotărâre privind aprobarea cotizaţiei/contribuţiei băneşti 

pentru anul 2017 către Asociaţia Localităţilor şi Zonelor Istorice şi de Artă din 

România.  

III. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor economici, a devizului 

general şi a cheltuielilor de cofinanţare , în anul 2017, pentru obiectivul ,,Reabilitare şi 

modernizare DJ 720D Limită judeţ Prahova - Dărmăneşti” propus spre finanţare din 

Programul Naţional de Dezvoltare Locală aprobat prin O.U.G. 28/2013. 

 și 

IV. Planul Strategic al Autorității Teritoriale de Ordine Publică Dâmbovița 

cuprinzând principalele obiective ce trebuie îndeplinite de unităţile de poliție și 

indicatorii de performanță minimali pentru anul 2017. 

Supun aprobării dumneavoastră proiectul ordinei de zi, prezentat în invitaţia la 

şedinţă cu completarea făcută. 

Cine este pentru?       32 

 Cine este împotrivă?   0  

 Se abţine cineva?        0 

 În unanimitate de voturi s-a aprobat ordinea de zi. 
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TRECEM  LA  ORDINEA  DE  ZI 

 

1. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de 

consilier judeţean al domnului Stoica Liviu - Cozmin.  

Se dă cuvântul domnului Ivanoff Ivan Vasile pentru prezentare. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?      32 

Cine este împotrivă ?  0 

Se abţine cineva ?       0 

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

2. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de 

consilier judeţean al domnului Nițescu Ștefan - Alin.  

Se dă cuvântul domnului Ivanoff Ivan Vasile pentru prezentare. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?      32 

Cine este împotrivă ?  0 

Se abţine cineva ?       0 

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

3. Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier judeţean al 

domnului Spânu Pojor. 

Se dă cuvântul domnului Neculaescu Sache - membru al comisiei de validare 

pentru a prezenta procesul verbal cu privire la validarea mandatului de consilier 

judeţean. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? 

Consilierul al cărui mandat este supus la vot, nu votează. 

Supun aprobării dumneavoastră validarea mandatului de consilier judeţean al 

domnului Spânu Pojor.  

Cine este pentru ?        32 

Cine este împotrivă ?    0 

Se abţine cineva ?         0 

În unanimitate de voturi a fost validat mandatul de consilier judeţean. 

Invit pe domnul consilier judeţean al cărui mandat a fost validat – Spânu 

Pojor să depună jurământul, iar pentru momentul solemn care urmează, participanţii 

la şedinţă sunt invitaţi să se ridice în picioare. 

Spânu Pojor - „Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac, cu bună – 

credinţă, tot ceea ce stă în puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor 

judeţului Dâmboviţa. Aşa să-mi ajute Dumnezeu!” 

4. Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier judeţean al 

doamnei Niță Georgiana. 

Se dă cuvântul domnului Neculaescu Sache - membru al comisiei de validare 

pentru a prezenta procesul verbal cu privire la validarea mandatului de consilier 

judeţean. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? 

Consilierul al cărui mandat este supus la vot, nu votează. 
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Supun aprobării dumneavoastră validarea mandatului de consilier judeţean al 

doamnei Niță Georgiana.  

Cine este pentru ?       33 

Cine este împotrivă ?   0 

Se abţine cineva ?        0 

În unanimitate de voturi a fost validat mandatul de consilier judeţean. 

Invit pe doamna consilier judeţean al cărui mandat a fost validat – Niță 

Georgiana să depună jurământul, iar pentru momentul solemn care urmează, 

participanţii la şedinţă sunt invitaţi să se ridice în picioare. 

Niță Georgiana - „Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac, cu bună – 

credinţă, tot ceea ce stă în puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor 

judeţului Dâmboviţa. Aşa să-mi ajute Dumnezeu!” 

5. Proiect de hotărâre privind modificarea unor hotărâri ale Consiliului 

Județean Dâmbovița. 

Dau cuvântul domnului Ivanoff Ivan Vasile pentru prezentare. 

Dacă sunt observaţii la proiectul de hotărâre? 

Supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 

Cine este împotrivă ?   0 

Se abţine cineva ?        0 

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării, în anul 2017, a 

excedentului bugetului anului 2016. 

Se dă cuvântul doamnei Leotescu Corina pentru prezentare. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?       33 

Cine este împotrivă ?   0 

Se abţine cineva ?        0    

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

 Doamna Vicepreședinte Claudia Gilia nu a participat la vot. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „APT_SMC – 

Administrație Publică Eficientă prin Sistem de Management al Calității”.  

Se dă cuvântul domnului Gilia Valeriu Florin pentru prezentare. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?       33 

Cine este împotrivă ?   0 

Se abţine cineva ?        0    

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

 Doamna Vicepreședinte Claudia Gilia nu a participat la vot. 

8. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Procedurii Operaționale de selecție a 

partenerilor în cadrul proiectelor finanțate prin Programul Operațional Capital 

Uman (P.O.C.U.) 2014-2020 și Programul Operațional Capacitate Administrativă 

(P.O.C.A.) 2014 – 2020. 

Se dă cuvântul domnului Gilia Valeriu Florin pentru prezentare. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
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Cine este pentru ?       33 

Cine este împotrivă ?   0 

Se abţine cineva ?        0    

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

 Doamna Vicepreședinte Claudia Gilia nu a participat la vot. 

9. Proiect de hotărâre privind împuternicirea persoanelor pentru constatarea 

contravenţiilor şi aplicarea sancţiunilor prevăzute în cadrul normelor de exploatare 

şi menţinere în bună stare a drumurilor judeţene şi serviciilor de transport public 

judeţean de persoane. 

Se dă cuvântul domnului Cârstoiu Jean pentru prezentare. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?          34 

Cine este împotrivă ?  0 

Se abţine cineva ?    0 

          În unanimitate proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

10. Proiect de hotărâre privind eliberarea unei Licenţe de traseu prin curse 

regulate pentru transport persoane pe trasee ce fac parte din Programul de 

transport judeţean 2014 - 2019. 

Se dă cuvântul domnului Cârstoiu Jean pentru prezentare. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?        34 

Cine este împotrivă ?     0 

Se abţine cineva ?          0 

          În unanimitate proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

11. Proiect de hotărâre privind eliberarea unor Licenţe de traseu pentru 

transport persoane prin curse regulate speciale pe trasee de pe raza teritorială a 

judeţului Dâmboviţa. 

Se dă cuvântul domnului Cârstoiu Jean pentru prezentare. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?        34 

Cine este împotrivă ?     0 

Se abţine cineva ?          0 

          În unanimitate proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

12. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii 

Consiliului Judeţean Dâmboviţa nr.169/19.05.2016 privind instituirea unor 

restricţii temporare de circulaţie pe unele sectoare de drumuri și poduri de interes 

judeţean. 

Se dă cuvântul domnului Cârstoiu Jean pentru prezentare. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre?  

Domnul consilier Claudiu - Cezar Popescu – Domnule președinte, doamnelor 

și domniilor consilieri, ieri în ședința de comisii am avut o obiecție, văd că nu s-a 

ținut cont de ea și anume, ca această restricție să fie zonală pe o porțiune mai mică, 

nu pe 3 km cum se face propunerea pe acest proiect de hotărâre și când spun asta mă 

refer la faptul că principiul care stă la baza restricționării circulației este ca 

semnalizarea rutieră să nu restricționeze circulația mai mult decât strictul necesar, ori 
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să pui 30/oră pe 3 Km, mi se pare foarte mult. Dacă este indicatorul drum cu 

denivelări este suficient, iar restricția poți să o pui local pe 20, 50 m, dar nu pe Km. 

Mulțumesc! 

Domnul Jean Cârstoiu – Domnule președinte, domnule consilier, noi nu am 

făcut decât să punem în aplicare cerința Poliției Rutiere, dacă nu am face acest lucru 

am fi sancționați din partea Poliției Rutiere. Suntem obligați, am adresa, dacă doriți 

să o citiți. Nu ne putem permite să plătim amenzi pentru că nu respectăm regulile. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Supun aprobării dumneavoastră 

proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?        33 

Cine este împotrivă ?    0 

Se abţine cineva ?         1 (domnul Claudiu- Cezar Popescu) 

          Cu majoritate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea unor măsuri pentru sprijinirea 

investiţiilor pe raza administrativă a judeţului Dâmboviţa. 

Se dă cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? 

Domnul consilier Gabriel Grozavu – Domnule președinte, stimați colegi, ieri 

în comisii am propus ca la art. 1 să se introducă un nou alineat, să fie prevăzut un 

articol, care să aibă următorul cuprins: ”președintele consiliului județean să prezinte 

în plenul consiliului județean, în mod periodic, semestrial sau trimestrial aceste 

diligențe, demersuri întreprinse”... pentru a afla și noi direct de la sursă și nu din 

presă sau mijloace specifice, cred că  nu este nimic imoral să transmiteți! 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Astea sunt cerințele dumneavoastră? 

Fac și eu câteva precizări înainte: ar trebui să priviți această relație ca nefiind una de 

subordonare între președintele consiliului județean și consilierii județeni, este o relație 

de colaborare și nu scrie nicăieri că președintele consiliului județean are o relație de 

subordonare. A doua precizare este că președintele consiliului județean este obligat, 

conform prerogativelor legale, să prezinte informări anuale cu privire la toate 

activitățile pendinte atribuțiilor sale specificate de regulament, de legi. Credeți-mă că 

ar fi jenant să vin în fața dumneavoastră, în fiecare lună, să fac o informare la ce 

autorități sau ministere am fost sau la ce autorități ale statului, pe de altă parte aceste 

demersuri sunt lucruri care le începi acum și își produc efecte peste câteva luni sau în 

câțiva ani. Nu știu dacă consiliul județean sau consiliul județean chiar poate avea 

timpul fizic necesar să vă prezinte dumneavoastră rapoarte de activitate săptămânale, 

lunare sau zilnice. 

Domnul consilier Gabriel Grozavu - Domnule președinte, nu era vorba de 

subordonare față de cineva, era vorba de colegialitate, era vorba numai de 

demersurile și diligențele care s-au concretizat. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea - Dacă aveți curiozitatea să întrebați 

care sunt aceste demersuri, vi se va răspunde, nu cred că e cazul să ocupăm agenda 

consilierilor județeni cu  prezentarea lor. 

Domnul consilier Gabriel Grozavu - Nu, era vorba de cele care s-au 

concretizat. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea - Aveți niște nelămuriri cu ce s-a 

concretizat? 

Supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
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Cine este pentru ?      33 

Cine este împotrivă ?  0 

Se abţine cineva ?       1 (domnul Gabriel Grozavu) 

          Cu majoritate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

14. Proiect de hotărâre privind completarea și actualizarea indicatorilor 

economici, a devizelor generale şi a cheltuielilor de cofinanţare, în anul 2017, 

pentru obiectivele propuse spre finanţare din Programul Naţional de Dezvoltare 

Locală aprobat prin O.U.G. nr.28/2013. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Înainte de a da cuvântul domnului 

Dinu Vasile pentru prezentare dați-mi voie să fac câteva precizări: am organizat la 

sediul Consiliului Județean Dâmbovița, și cred că am fost primele consilii județene 

care am organizat astfel de întâlniri ale reprezentaților unităților administrativ-

teritoriale, ale consiliului județean și instituțiilor din cadrul celor care sunt ori 

pendinte de Ministerul Dezvoltării, ori care dau avize și acorduri pentru investiții, o 

întâlnire la Consiliul Județean Dâmbovița la care a participat, Ministrul Dezvoltării 

Regionale, Viceprim-Ministrul Guvernului doamna Sevil Shhaideh, Secretarii de 

Stat, Silva Caraiman și Adrian Gâdea și de asemenea Secretarul de stat de la Fonduri 

Europene, Laurențiu Neculaescu. Cred că a fost o întâlnire utilă pentru toți 

reprezentanții unităților administrativ teritoriale în cadrul discuțiilor purtate s-au 

ridicat problemele pe care dumnealor le-au întâmpinat pe parcursul a ceea ce se 

cheamă acum Programul Național de Dezvoltare Locală 1 și au ridicat și întrebări la 

ceea ce înseamnă obiectivele care vor finanțate prin Programul Național de 

Dezvoltare Locală 2. De această dată am avut patru unități administrativ teritoriale 

care nu și-au trimis reprezentanții la această întâlnire din păcate pentru dumnealor, 

trei au fost de la distinșii colegii reprezentanți ai P.N.L. și dacă dumnealor consideră 

că vine prea des Viceprim-Ministrul Dezvoltării Locale la Târgoviște sau la sediul 

consiliului județean este problema dumnealor. Până ieri se depuseseră la Ministerul 

Dezvoltării Regionale din județul Dâmbovița proiecte de la 35 unități administrativ 

teritoriale, inclusiv de la consiliul județean, proiecte care a căror valoare se 

concretizaseră până ieri la mai mult de 9 mii de miliarde de lei noi, deci, să aveți o 

comparație, în anul 2016, an de vârf noi am reușit să atragem surde de 8 40 miliarde 

lei vechi, deci aproape de 12 ori mai mult pentru 35 de unități administrativ teritoriale 

pentru că circulă în rândul unor primari așa o zvonistică, până la acest moment nu s-

au stabilit criteriile după care vor fi alocate sumele și al doilea lucru pe care iar este 

util să le știți sunt unele unități administrativ teritoriale care au dus câte 5-6 proiecte 

unele cu valori de câteva milioane de euro închipuindu-și că vor obține finanțare a la 

long pe diverse proiecte. Se mai spune că va mai exista și o prioritizare și că 

reprezentanții consiliului județean vor fi întrebați, cu siguranță reprezentanții 

consiliului județean vor fi întrebați asupra necesității prioritizării unor investiții cu 

siguranță acestea trebuie să se circumscrie Strategiei de Dezvoltare a județului să 

omită strategiilor de dezvoltare locală și cu siguranță vor trebui să îndeplinească 

criteriile pentru a se încadra pe domeniile prioritare expuse în nomele de aplicare a 

ordonanței 28 dar dacă noi ne închipuim că pe această Ordonanță, care prevede clar 

doar bani de la bugetul de stat și vom avea finanțare pentru proiectele de stat de 

câteva zeci de milioane de euro. Eu cred că fiecare unitate administrativ teritorială va 

intra cu două trei proiecte, nu cu 4 sau 5 ca să fim foarte serioși, ca să facem o 

centralizare la ora actuală județul Dâmbovița mai are pe P.N.D..L. 1 , 74 de obiective 

aflate în derulare care nu am încheiat, mai avem vreo 11 proiecte cu diverse probleme 

cu procesele verbale existente la terminarea lucrărilor din varii motive legate de 
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calitatea lucrărilor aflate în litigiu. Doamna Viceprim-Ministru ne-a spus foarte clar  

că o unitate administrativ teritorială va beneficia de investiții în momentul când face 

dovada clară că va implementa în bune condiții pe cele care le-a avut în 

implementare. Tot la fel de important mai este și un aspect, există o anumită 

predilecție pentru încheierea unor contracte cu societăți care după ce au adus o 

situație de plată au murit subit, și avem și situații în care tot în sarcina unității 

administrativ teritoriale cade să facă expertiza pe ce s-a făcut și să facă după aceea 

restul de executat, cum la fel sunt unități administrativ teritoriale pe care deși au avut 

prevedere în contract de indexare a valorii contractelor cu rata inflației nu au notificat 

acest lucru Ministerului Dezvoltării Regionale și au mers în continuare pe situați la 

plata, acum vin că mai au 3,5, …miliarde, s-a spus foarte clar că acele sume le 

suportă din bugetul administrației publice locale. Aceste precizări m-am simțit obligat 

să le fac, nu restricționează nimeni accesul nimănui la resurse, dar pe de altă parte 

trebuie să fim realiști și să înțelegem că nu o să intre toate obiectivele, ar trebui la 

Dâmbovița bugetul Ministerului Dezvoltării Regionale. 

Vă mulțumesc! 

Se dă cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Supun aprobării dumneavoastră 

proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 

Cine este împotrivă ?   0 

Se abţine cineva ?        0 

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentațiilor tehnico-

economice și a principalilor indicatori la obiective de infrastructură rutieră de 

interes județean. 

Se dă cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?       33 

Cine este împotrivă ?   0 

Se abţine cineva ?        0 

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

 Domnul Vicepreședinte Manole Mihai Alina nu a participat la vot. 

16. Proiect de hotărâre pentru aprobarea documentației tehnico-economice 

și a principalilor indicatori pentru obiectivul de investiții „Reabilitare Pavilion A la 

Centrul Militar Județean, str. Ion Heliade Rădulescu, nr. 16, municipiul 

Târgoviște, județul Dâmbovița”. 

Se dă cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 

Cine este împotrivă ?   0 

Se abţine cineva ?        0 

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

17. Proiect de hotărâre privind modificarea lungimii totale a Rețelei de 

drumuri județene aflată în proprietatea județului Dâmbovița.  

Se dă cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare. 
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Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?      34 

Cine este împotrivă ?  0 

Se abţine cineva ?       0 

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

18. Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinţă cu titlu gratuit către 

F.D.E.E. Electrica Distribuţie Muntenia Nord S.A. a suprafeţei de 2400 m2 

aparţinând DJ 712B, în vederea realizării obiectivului „M.G.S. Bucla 20kV 

Vulcana Băi – derivaţia 20kV Vulcana Pandele”. 

Se dă cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?    34 

Cine este împotrivă ?   0 

Se abţine cineva ?     0 

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea cotizaţiei/contribuţiei băneşti 

pentru anul 2017 către Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară ,,Civitas 

Târgovişte”. 

Se dă cuvântul doamnei Stoica Dorina pentru prezentare. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?    34 

Cine este împotrivă ?   0 

Se abţine cineva ?     0 

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

20. Proiect de hotărâre pentru aprobarea normativelor proprii de cheltuieli 

cu privire la consumul lunar de carburanţi.  

Se dă cuvântul doamnei Stoica Dorina pentru prezentare. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?    34 

Cine este împotrivă ?   0 

Se abţine cineva ?     0 

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

21. Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosință cu titlu gratuit, pentru 

o perioadă de 1 an, către Instituția Prefectului – Județul Dâmbovița pentru 

Serviciul Public Comunitar Regim Permise de Conducere și Înmatriculare a 

Vehiculelor, a unor spații cu destinația de birou, situate în Târgoviște, Bulevardul 

Mircea cel Bătrân nr.2. 

Se dă cuvântul doamnei Stoica Dorina pentru prezentare. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 

Cine este împotrivă ?   0 

Se abţine cineva ?        0 

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

 

http://sinteserv.cjd.ro/bld/HCJ/2016/Hot.167-2016.pdf
http://sinteserv.cjd.ro/bld/HCJ/2016/Hot.167-2016.pdf
http://sinteserv.cjd.ro/bld/HCJ/2016/Hot.167-2016.pdf
http://sinteserv.cjd.ro/bld/HCJ/2016/Hot.167-2016.pdf
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22. Proiect de hotărâre privind includerea în domeniul public și completarea 

Inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al județului Dâmbovița cu 

unele bunuri aferente Spitalului Județean de Urgență Târgoviște. 

Se dă cuvântul doamnei Stoica Dorina pentru prezentare. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 

Cine este împotrivă ?   0 

Se abţine cineva ?        0 

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

23. Proiect de hotărâre privind transmiterea unor bunuri, proprietate publică 

a județului Dâmbovița, din administrarea Consiliului Județean Dâmbovița în 

administrarea Spitalului Județean de Urgență Târgoviște. 

Se dă cuvântul doamnei Stoica Dorina pentru prezentare. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 

Cine este împotrivă ?   0 

Se abţine cineva ?        0 

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

24. Proiect de hotărâre privind acordul pentru închirierea/concesionarea 

unor bunuri imobile - terenuri și clădiri aflate în domeniul public al județului 

Dâmbovița și în administrarea instituțiilor publice din subordinea Consiliului 

Județean Dâmbovița. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?       22 

Cine este împotrivă ? 10 

Se abţine cineva ?        2 

Cu voturi insuficiente, proiectul de hotărâre NU s-a aprobat. 

25.Proiect de hotărâre privind modificarea Inventarului bunurilor care 

aparțin domeniului public al județului Dâmbovița. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 

Cine este împotrivă ?    0 

Se abţine cineva ?         0 

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

26. Proiect de hotărâre privind constatarea revenirii de drept în domeniul 

public al statului a imobilului compus din teren și construcție reprezentând sediul 

„Centrului Județean de Coordonare și Conducere a Intervenției Dâmbovița”, situat 

în municipiul Târgoviște, Bd. Carol I, nr.51. 

Se dă cuvântul doamnei Stoica Dorina pentru prezentare. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Fac precizarea că acest obiectiv era 

subsumat acelei Hotărâri de Guvern prin care noi ne-am luat angajamentul că vom 

finaliza această investiție, ceea ce s-a întâmplat la data de 6 februarie. Mâine  la ora 

12-12:30 vom fi vizitați de secretarul de stat al ministerului de Interne, domnul Raed 

Arafat, va veni la Târgoviște pentru a vizualiza acest Centru și pentru a discuta despre 
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dotările pe care Ministerul de Interne trebuie să le asigure pentru buna activitate a 

acestui centru. 

Supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 

Cine este împotrivă ?   0 

Se abţine cineva ?        0 

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii actului adițional nr. 1 la  

Acordul-cadru de finanţare a proiectului ,,Reparaţie capitală şi dotare tehnică a 

Liceului Teoretic Ştefan Vodă din oraşul Ştefan Vodă, Raionul Ştefan Vodă, 

Republica Moldova”. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?      34 

Cine este împotrivă ?  0 

Se abţine cineva ?       0 

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii actului adiţional nr. 1 la  

Acordul-cadru de finanţare a proiectului ,,Construcţie grădiniţă de copii în 

comuna Ruseştii Noi, Raionul Ialoveni, Republica Moldova”.    

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?      34 

Cine este împotrivă ?   0 

Se abţine cineva ?        0 

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

29. Proiect de hotărâre privind acordarea unor mandate speciale 

reprezentanților Consiliului Județean Dâmbovița în Adunarea Generală a 

Acționarilor la S.C. Lucrări Drumuri și Poduri Dâmbovița S.A. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?       33 

Cine este împotrivă ?   0 

Se abţine cineva ?        0 

În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

Domnul Vicepreședinte Manole Mihai Alina nu a participat la vot. 

30. Proiect de hotărâre pentru aprobarea normativelor de cheltuieli cu 

privire la consumul lunar de carburanţi al autoturismelor din dotarea instituţiilor 

publice subordonate Consiliului Judeţean Dâmboviţa. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?        34 

Cine este împotrivă ?    0 

Se abţine cineva ?         0 

          În unanimitate proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

31. Proiect de hotărâre pentru transmiterea a 10 apartamente cu destinația 

”locuințe de serviciu” din domeniul public al județului Dâmbovița și din 

administrarea Consiliului Județean Dâmbovița în domeniul public al statului. 

Se dă cuvântul doamnei Stoica Dorina pentru prezentare. 
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Domnul Președinte Alexandru Oprea – Dacă nu sunt observații la acest 

proiect de hotărâre, mă simt obligat să fac eu câteva observații. Astăzi am avut un 

moment solemn și îmi aduc aminte că în momentul în care am fost validat cu toții am 

depus un jurământ în care cu toții am spus că vom face tot ceea ce este necesar pentru 

binele locuitorilor județului Dâmbovița și așa am votat. Pe acest teren de 26 Ha de la 

Unitatea Militară de la Gară, pe care Consiliul Județean Dâmbovița     l-a primit cu 

asumarea a două obligații, în anul 2013, după ce anterior fusese dat în 2009 printre-o 

Hotărâre de Guvern și 4 ani nu s-a întâmplat nimic notabil, și-a luat niște 

angajamente: unul dintre angajamente se referea la realizarea acestui Centru de 

Coordonare pentru I.S.U. până la această dată Consiliul Județean Dâmbovița a 

cheltuit până la această dată pentru această investiție 4 264 618 lei. Pe terenul acesta 

există deja contract de finanțare datat 19.08.2016, pentru realizarea unui drum de 

legătură, în valoarea contractului este asigurată finanțare pentru un contract de 58 000 

000 lei urmând ca anul acesta să primim restul pentru că este un program cu finanțare 

multianuală. Tot legat de acest drum de legătură 720 E , vreau să vă spun că s-au 

cheltuit 56 784 lei cu voturile dumneavoastră ca și consilieri județeni pentru ce a 

însemnat avize și acorduri. A fost atribuit contractul pentru realizarea proiectării în 

valoare de 122 840 lei, tot cu votul dumneavoastră. Proiectul tehnic este contractat 

urmând să fie dată documentația Consiliului Județean Dâmbovița până la data de 15 

martie 2017 . Există și un act adițional la contractul de finanțare în 30.12.2016 prin 

care Ministerul  Dezvoltării Regionale ne-au suplimentat fondurile alocate, deci avem 

50 miliarde de lei vechi pentru acest obiectiv, la data de 20.02.2017 la ora 11:00, la 

sediul Companiei Naționale de Investiții a avut loc ședința consiliul tehnic și 

economic al acestei instituții care a avizat documentația noastră în vederea realizării 

Complexului Sportiv Municipal Târgoviște, Stadion Municipal Târgoviște,  valoarea 

investiției este de 99 000 000 lei noi. Am cheltuit cu aprobarea consilierilor județeni 

pe studiu de prefezabilitate, avize și acorduri suma de 167 404 lei și avem aici 

adresele de la C.N.I.. Există o fișă de proiect pe reabilitare clădire pentru amenajarea 

arhivelor Consiliului Județean Dâmbovița, este cheltuită cu aprobarea dumneavoastră 

suma de 116 600 lei pentru D.A.L.I. , P.T. și D.T.A.C. și intenționăm să ducem acest 

proiect pentru finanțare. V-am vorbit despre Centru Județean de Coordonare  și  

Conducerea Intervenției Dâmbovița care mâine sperăm să facem formalitățile de 

predare primire către Ministerul de Interne. Tot pe acest teren avem amenajare Parc 

Public și Loisir, un proiect investițional în valoare de 1 200 000 euro în care pentru 

S.F. și P.T. avize și acorduri cu aprobarea dumneavoastră ca și consilieri județeni s-au 

cheltuit până la această dată 157 253 lei. Există un proiect depus la Agenția de 

Dezvoltare Regională Sud Muntenia pe Axa 5.2 denumit Conservare, Restaurare și 

Valorificare Clădire Școlii de cavalerie în vederea consolidării entității culturale a 

județului Dâmbovița proiect în valoare de 2 700 000 de euro pentru care la această 

dată s-au cheltuit nu mai puțin de 183 920 lei pe ceea ce înseamnă D.A.L.I. , cerere 

de finanțare plus machetă financiară, proiectul este depus la P.O.R. . Există un proiect 

pentru sediul R.A.R-ului pentru care cu acordul dumneavoastră s-a încheiat un acord 

cu R.A.R. în baza căruia va fi realizat sediul R.A.R. a cărei investiție de 1 700 000 și 

pentru care Consiliul Județean Dâmbovița a încasat anual o redevență de circa 8 000 

euro pe an. Există proiecte depuse la Agenția Națională pentru Locuințe pentru care 

numai pentru taxa de dezmembrare formalități A.N.L, în vederea construirii a 120 de 

locuințe de serviciu au fost cheltuite până acum cu aprobarea dumneavoastră suma de 

40 000 lei. Astea sunt câteva din cheltuielile pe care Consiliul Județean Dâmbovița 

le-a făcut până la această dată, cu realizarea unor obiective care au trecut de votul 
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consilierilor județeni. Există acea obligație asumată prin care noi trebuie să predăm 

prin hotărârea dumneavoastră de astăzi ați fost de acord ca terenul și investiția 

aferentă 43 miliarde să revină la Ministerul de Interne. Am primit solicitare vineri de 

la Ministerul de Interne să urgentăm predarea acelor locuințe către Ministerul de 

Interne, săptămâna viitoare pe ordinea de zi a Guvernului va fi proiectul de hotărâre 

privind atestarea cu precizarea că vom avea maxim 30 de zile de la această Hotărâre 

de Guvern, trebuie să facem predarea - primirea. Cu aceste considerații las la 

latitudinea dumneavoastră a unora dintre consilierii liberali, latitudinea de a vota cum 

vă dictează conștiința și cum vă dictează voturile celor care v-au mandatat să 

reprezentați interesele dumnealor în cazul  Consiliului Județean Dâmbovița. 

Supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?      21 

Cine este împotrivă ?  5 

Se abţine cineva ?       6 

Cu voturi insuficiente, proiectul de hotărâre NU s-a aprobat. 

Domnul Buta Teodor și domnul Mocanu Adrian nu au participat la vot. 

32. Proiect de hotărâre privind desemnarea unui administrator provizoriu şi 

prelungirea mandatelor celorlalţi patru administratori provizorii în Consiliul de 

Administraţie la S.C. Carpatmontana Serv S.A. la care unitatea administrativ-

teritorială, judeţul Dâmboviţa este acţionar majoritar. 

 În acest moment domnul consilier Sache Neculaeascu și domnul consilir Stan 

Adrian pleacă din sală (prezenţa la vot 34 – 2=32). 

Domnul Preşedinte Alexandru Oprea - Pentru că la acest proiect este necesar 

să desemnăm un administrator provizoriu în Consiliul de Administrație la                     

S.C. Carpatmontana Serv S.A., iar numirea se face prin vot secret, vă propun să 

facem prezentarea proiectului de hotărâre, facem propunerea, iar în finalul ședinței să 

ne exercităm votul și după rezultatul votului să aprobăm proiectul de hotărâre în 

integralitate. 

Este necesar să constituim o comisie de numărare a voturilor alcătuită din trei 

membri. Am rugămintea, la cele două grupuri, să păstrăm aceeași componență de la 

ședințele anterioare:  

1. Vasilescu Liviu – Cosmin - PSD 

2. Greaca Luisa – Marilena - PSD 

3. Marcu Corneliu – Bogdan - PNL 

Vă supun aprobării componenţa comisiei de numărare a voturilor.  

Cine este pentru ?        33 

Cine este împotrivă ?    0 

Se abţine cineva ?         0 

În unanimitate de voturi comisia de numărare a voturilor s-a aprobat.  

Dau cuvântul doamnei Stoica Dorina pentru prezentare. 

PROPUNERE:  

Domnul consilier Liviu Vasilescu  – Propunem pe doamna Cosmoiu Nicoleta. 

Domnul Preşedinte Alexandru Oprea – Dacă mai sunt alte propuneri? Dacă 

nu mai sunt, rog aparatul tehnic să pregătească buletinele de vot!  

33. Diverse. 

I. Proiect de hotărâre pentru aprobarea stării de viabilitate a drumurilor și 

podurilor județene, administrate de Consiliul Județean Dâmbovița la data de 

31.12.2016. 

Se dă cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare. 
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Domnul Preşedinte Alexandru Oprea - Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?       31 

Cine este împotrivă ?   0 

Se abţine cineva ?        0 

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

Domnul Vicepreședinte Manole Mihai Alina nu a participat la vot. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea -  Propun să supunem aprobării acel 

punct pe care l-am precizat la începutul ședinței! 

II. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor economici, a devizului 

general şi a cheltuielilor de cofinanţare , în anul 2017, pentru obiectivul ,,Reabilitare şi 

modernizare DJ 720D Limită judeţ Prahova - Dărmăneşti” propus spre finanţare din 

Programul Naţional de Dezvoltare Locală aprobat prin O.U.G. 28/2013. 

Se dă cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare. 

Domnul Preşedinte Alexandru Oprea - Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?       31 

Cine este împotrivă ?   0 

Se abţine cineva ?        0 

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

Domnul Vicepreședinte Manole Mihai Alina nu a participat la vot. 

III. Proiect de hotărâre privind aprobarea cotizaţiei/contribuţiei băneşti 

pentru anul 2017 către Asociaţia Localităţilor şi Zonelor Istorice şi de Artă din 

România.  

Se dă cuvântul doamnei Stoica Dorina pentru prezentare. 

Domnul Preşedinte Alexandru Oprea - Dacă sunt observaţii la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?      32  

Cine este împotrivă ?  0  

Se abţine cineva ?       0 

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

IV. Planul Strategic al Autorității Teritoriale de Ordine Publică Dâmbovița 

cuprinzând principalele obiective ce trebuie îndeplinite de unităţile de poliție și 

indicatorii de performanță minimali pentru anul 2017. 

Domnul Președinte Alexandru Oprea – Această informare ați primit-o fiecare 

consilier județean, dacă aveți observații? Aceasta este o informare fără vot. 

Fac precizarea că săptămâna viitoare voi convoca o ședință extraordinară sau 

de îndată a Consiliului Județean Dâmbovița, poate P.N.L., prin distinșii săi 

reprezentanți, mai reflectează la interesele comunității. Vă spun răspicat că nu va fi 

pe aceeași ordine de zi a ședinței de consiliu, voi aproba bugetul undeva în data de 10 

-14 martie. 

Procedura de vot. 

După vot: 

 
Domnul consilier Liviu – Cosmin Vasilescu -  PROCES VERBAL PENTRU 

DESEMNAREA UNUI ADMINISTRATOR PROVIZORIU  ÎN CONSILIUL DE 

ADMINISTRAŢIE  LA S.C. CARPATMONTANA SERV S.A. 

 Comisia de numărare a voturilor constituită în şedinţa consiliului judeţean din data de 

28.02.2017, a procedat la organizarea, efectuarea şi finalizarea votării pentru desemnarea unui 

administrator provizoriu în CONSILIUL DE ADMINISTRAŢIE LA S.C. CARPATMONTANA 
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SERV S.A. 

În conformitate cu dispoziţiile art.12 alin.(1) lit.d), art.43 alin.(5) şi art.45 alin.(1) din 

Regulamentul de organizare şi funcţionare al Consiliului Judeţean Dâmboviţa, precum şi prevederile 

art.91 alin.(1) lit.a, alin.(2) lit.d şi art.92 din Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, 

republicată, modificată şi completată, comisia a constatat următoarele:            

- au fost prezenţi în sală un număr de 32 consilieri judeţeni 

- au participat la vot un număr de 31 consilieri judeţeni 

- voturi valabil exprimate :31  

- voturi nule: 0 

Nr.               Numele şi prenumele                                             Voturi obţinute                                     

crt.                                                                                           Pentru          Împotrivă                                       

1.           COSMOIU NICOLETA           30                        1 

      Din rezultatele prezentate comisia constată că a fost ales administratorul provizoriu în Consiliul 

de administraţie la S.C. CARPATMONTANA SERV S.A. 

doamna COSMOIU NICOLETA. 

Drept pentru care am încheiat prezentul proces verbal. 

 

  MEMBRII  COMISIEI: 

                                 1. Vasilescu Liviu - Cosmin 

                                       2. Greaca Luisa - Marilena 

                                       3. Marcu Corneliu - Bogdan 

 

Domnilor consilieri, întrucât ordinea de zi a fost epuizată, şedinţa se 

declară închisă, drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 

 

 

       PREŞEDINTE,                                                  SECRETARUL JUDEŢULUI, 

 dr, jr. Alexandru OPREA                                              dr. Ivan Vasile IVANOFF 

 

 

 

 

 

 

 
red./dact. 

Simona Dumitrache 

Mădălina Radu 

1 ex.28,02,2017 


